
Bestyrelsesmøde mandag 29.11.2010 hos Poul. 
Tilstede: Poul, Lone, Jens og Kirsten 
 
 
Til behandling: nybyggeri Nordtoftevej 40. 
 
Lone har kontaktet en arkitekt, som skal komme med en udtalelse om den nødvendige højde på 
nybyggede huse, når der tages hensyn til den indvendige højde, behovet for isolering og evt. 
hældning på taget.  
Arkitekten blev ligeledes bedt om at komme med et bud på hvilken højde, der vil være OK for at vi 
kan beholde den karakteristiske bebyggelse i Farumvænge. 
 
Arkitekten blev kontaktet fredag og var ikke klar med sin udtalelse mandag eftermiddag. 
 
Vi gennemgik derfor de øvrige punkter, der er aktuelle for at vi kan beholde det karakteristiske 
udseende af boligerne i grundejerforeningens område. 
 
Med baggrund i eksisterende vedtægter for Farumvænge, blev følgende blev bestemt: 
 

• Husene skal fremstå som kædehuse. 

• Farven på murværket skal være hvidpudset. 

• Farven på større træpartier skal være sort eller grå. 

• Højden på sternen skal være minimum 25 cm. 

• Farven på sternen skal være grå eller sort. 
 
Det præciseres at bestyrelsen ikke har taget stilling til evt. carport. 
 
Der blev aftalt møde tirsdag 30.11.2010 kl. 19 hos Lone, dersom arkitekten er klar med sin 
udtalelse. Reservedag tirsdag 7.12.2010 kl. 19 hos Jens. 
knp 
 
 
 
 

Bestyrelsesmøde 30.11.2010 hos Lone. 
Tilstede: Poul, Lone, Jens og Kirsten 
 
På baggrund af arkitektens udtalelse, godkender bestyrelsen en højde på Nordtoftevej 40 på 350 cm, 
målt fra terræn til overkant af stern. 
Jens´ udkast til endelig dokument blev debatteret.  
Efter enkelte rettelser blev det endelige dokument underskrevet af de tilstedeværende. 
Jens sender dokumentet til Furesø Kommune og til Søren og Melissa. Se dette! 
 
Fremadrettet skal bestyrelsen præcisere retningslinier for hele bebyggelsen. 
Bestyrelsen vurderer, at der ikke er behov for yderligere møder i indeværende år. 
Forslag til næste møde: Mandage, tirsdage eller onsdage (bortset fra 12.1.) i januar og februar. 
knp 
 
 
 
 
 


